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Abstract (en)
The invention relates to an assembly (2501) for dispensing at least one fluid product. This assembly comprises at least one dispensing channel
(2105b), comprising at its end part a closure system (F) which opens onto the outside. The closure system is formed by a shutter (2105a) which
forms part of a piece made of an elastically deformable material, and a seat (2104d) which forms part of another piece (2104) of the dispensing
head (2103), the shutter being in contact with its associated seat when dispensing is not taking place, and moving away from its seat by elastic
deformation under the pressure of the product to be dispensed, and returning by elasticity into contact with the said seat when the dispensing
ceases. The dispensing head (2103) contains a second valve (2113) associated with the closure system (F). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble de distribution (2501) d'au moins un produit fluide. Cet ensemble comporte au moins un canal (2105b) de
distribution, comportant à sa partie terminale un système de fermeture (F) s'ouvrant sur l'extérieur. Le système de fermeture est formé par un
obturateur (2105a) qui fait partie d'une pièce en matériau élastiquement déformable et un siège (2104d) qui fait partie d'une autre pièce (2104)
de la tête de distribution (2103), l'obturateur étant en contact avec son siège associé lorsqu'il n'y a pas de distribution, s'écartant du siège par
déformation élastique sous la pression du produit à distribuer et revenant par élasticité en contact avec ledit siège lorsque cesse la distribution. La
tête de distribution (2103) contient une seconde valve (2113) associée au système de fermeture (F). <IMAGE>
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